
Johanna Hall, 26, Örsundsbro
Äger i dagsläget 3 samojeder men känner jag mig själv rätt så lär det inte stanna där. En 
aktiv hund var ett självklart val för vår familj i och med det aktiva friluftsliv vi lever. Att det 
blev just samojeden var från början inte helt självklar, nu skulle jag dock inte kunna tänka 
mig någon annan ras.
Mina hundar älskar draget och så gör också jag. Naturupplevelsen, tystnaden, arbetet 
tillsammans med hundarna. Att få se hundarna i sitt rätta element där man verkligen kan 
se hur de njuter. Draghundssporten öppnade verkligen upp dörrar för mig och jag har hittat
en livsstil som jag aldrig kommer välja bort. Vi har också lagt lite spår med hundarna och 
även provat på en del nose work.
Jag har suttit som suppleant i styrelse när jag höll på med ridsport.
Jag är medveten om hur rasklubben ska jobba för att följa stadgar etc. Vi ska bla.
- Anordna aktiviteter som är anpassade för rasen
- Informera om vår ras och dess användningsområden
- I enlighet med rasstandarden verka för att rasens särprägel bevaras
- Främja och väcka intresse för avel av fysiskt och mentalt, exteriört samt bruksmässiga 
hundar
I enhet med rasstandarden så bör vi se till både historiska och nutida egenskaper och 
reflektera över vad som har förändrats genom tiden. Vid ev. avvikelser så bör vi föra en 
diskussion kring hur vi kan återgå till en avel som gynnar bevarandet av rasens specifika 
egenskaper som polar-brukshund.
Jag har tid att jobba i styrelsen och med de uppdrag som styrelsen har.
Detta gäller även furudals veckan och vintersamlingen (som förövrigt är en höjdpunkt på 
året enligt mitt personliga tyckande).

Med vänlig hälsning
Johanna Hall


